
Wyciąg nr 4

z protokołu nr XLV/18 Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu, z dnia 29 stycznia 2018 r.

- dotyczy interpelacji i zapytań radnych

Maciej Bielawa zadał pytania w sprawie:

1) czy pewne jest, że ul. Piłsudskiego nie jest objęta ochroną konserwatora zabytków?

2) czy  konserwator  zabytków  miał  wgląd  w  przygotowaną  koncepcję  przebudowy

pl. Chopina oraz czy wprowadził swoje zmiany?

Odpowiedź udzielona podczas sesji:

Włodzimierz  Hibner  Burmistrz  Nowego Tomyśla poinformował,  że  5  lutego  w Urzędzie

odbędzie się spotkanie z projektantem i członkami jego zespołu. Stwierdził  także,  że jeśli

chodzi  o  strefę  ochronną,  to  zgodnie  z  uchwałą  z  lat  90-tych,  ul.  Piłsudskiego  nie  była

wymieniona jako objęta ochroną. Wskazane były jedynie pl. Niepodległości i pl. Chopina,

wraz z łącznikiem w postaci ul. Mickiewicza. Poinformował także, że sprawdzi, czy nie ma

żadnego  innego  aktu  prawnego  regulującego  te  kwestie.  Jest  w  stałym  kontakcie  z

projektantem, Panem Bartosikiem, który poinformował, że ma już koncepcję dla pl. Chopina i

wstępnie rozmawiał już z konserwatorem zabytków.

3) czy istnieje możliwość doraźnego wyrównania ul. Poprzecznej, pomimo realizowanych

planów inwestycyjnych? 

Radny  poinformował,  że  budowa,  która  miała  być  zakończona  do  końca  kwietnia,

najprawdopodobniej przedłuży się i wykonawca będzie składał wniosek o przedłużenie tego

terminu. Jednocześnie zaznaczył, że ulica jest w tej chwili nieprzejezdna i otrzymuje liczne

sygnały od mieszkańców, że samochody grzęzną na niej  i  nawet kilka pojazdów dziennie

musi być wyciąganych przez ciągniki.

4) czy  funkcjonuje  już  zespół  ds.  budowy ścieżek rowerowych na terenie  gminy  Nowy

Tomyśl, który miał zostać powołany oraz na jakim etapie są jego prace?


